
Seniorbofællesskabet Hjorteparken  

Referat fra Udeudvalgsmøde nr. 22 

  

Dato: 14.01.2022    Sted: Fælleshuset  Tidspunkt:   Kl. 10.00  

Til stede:   

Glennie Krøyer (GK), Dorte Ansberg (DA), Jonna Nørby (JN), Lene Vilsholm (LV) Birgitte Ørum 

(BØ), Susanne Bygbjerg , følgegruppe 

 

1. Godkendelse af dagsorden  

Godkendt   

  

2. Godkendelse af referat  

Godkendt  

   

3. Valg af referent   

Glennie Krøyer 

  

4. Orientering fra medlemmer  

a) Glennie 

- Siden sidst. OG og søerne. Har haft møder med Simone (OGs formand) om 

vedligeholdelse af søerne. Primært den del der hører under HP som er sø 498 og 

den vigtigste i habitatområdet. Mailkorrespondance mellem Simone og Mette 

(Natur og Miljø Furesø Kommune) blev fremlagt. Der mangler stadig at blive 

besvaret spørgsmål stillet af GK. Møde med Simone igen 17. jan. 

b) Dorte 

- Stolper ved træer skal rettes ved arbejdsdagen i foråret. 

– Havde set en bunke kasserede herregårdssten ved et hus i nærheden. Vi blev 

enige om at afhente dem hvis ejeren var indforstået.  

c) Birgitte 

- Piletræerne ud for Birgitte og Bjarne skal have skiftet opbindingsbånd. Jonna 

mente der var noget til overs efter kirsebærtræet. 

d) Lene. 

-  Ikke noget at tilføje 

e) Jonna 

- Klipning af græsser og stauder. Vi blev enige om at det skulle være til marts. 

Nærmere aftales. Forslag om at det kunne være vedligeholdelsesholdene. Disse skal 

dog omfordeles, da der er en ulige fordeling når man ser på formåen. 

f) Susanne. 

- Vi skal fremover huske at tage højde for skoleferier i planlægning af arbejsdage 

fremover. 
 

 



5. Planlægning af beskæredag den 12. februar 

- Efter en runde i området sidst på mødet blev det klart, at det er vigtigt at der er 

”sagkyndige” til at styre arbejdet, da der står flere frugtbuske og prydbuske. Lene er en af 

dem der har styr på området. Større grene og mindre træer skal enten blive liggende, køres 

væk eller laves til flis. 

 

6. Oversigtsskema over gødning af stauder, buske mm. 

Skema skulle nok ikke være nødvendigt, da der vist bare skal gødes et par gange i 

vækstsæsonen. Det undersøges. Ole spørges med hensyn til tidspunkter for gødning af 

rhododendron skal gødes. 

 

 

7. Evt. 

- Vi skal have afklaret hvad der skal gøres ved belægningen på pladsen ved 

petanquebanen. Der skal tages højde for, at man skl kunne køre med rollator og kørestol. 

Bestyrelsen skal efterfølgende søges om bevilling. 

 

Næste møde:  

Mandag den 28. februar 2022 kl. 11.00 

 

Bilag: 

 


